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ΑΝΑΦΟΡΑ 

 
 
Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Αθ. Πλεύρη   
 
 
Θέμα: «Αναγκαία η επίλυση των αιτημάτων του Δικηγορικού Συλλόγου Θήβας»  
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σας αναφέρω, το έγγραφο του Δικηγορικού Συλλόγου Θήβας με οποίο αιτούνται την 
αναβάθμιση του Γενικού Νοσοκομείου Θήβας.  
Όπως αναφέρεται στο έγγραφο, «σε μια πόλη την Θήβα όπου υπάρχουν γυναικείες φυλακές 
του Ελαιώνα με 400 κρατούμενες, με δομή φιλοξενίας, με τροχαία ατυχήματα, με στρατό, 
καθίσταται ΑΝΑΓΚΑΙΟ ΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΘΗΒΑΣ ΝΑ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΤΕΙ. ΚΑΙ ΝΑ ΓΙΝΕΙ ΠΡΟΤΥΠΗ 
ΙΑΤΡΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ.»  
Παρακαλείσθε να λάβετε υπόψη το σχετικό αίτημα, να προβείτε άμεσα στις απαιτούμενες 
ενέργειες επίλυσής του προκειμένου να διασφαλιστεί η εύρυθμη λειτουργία του νοσοκομείου 
προς όφελος των πολιτών και να με ενημερώσετε σχετικά.    
 
Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο. 

 
 

Ο Αναφέρων Βουλευτής, 
 
 
 
 

Γεώργιος Μουλκιώτης  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:
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-----Προωθημένο μήνυμα----- 
Από: "

Απεσταλμένα: Δευ, 25 Ιουλ, 2022 στις 11:20 
Θέμα: ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ  ΘΗΒΑΣ ΑΠΟΦΑΣΗ Γ.Σ ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 
ΘΗΒΑΣ 
 
Κύριε Υπουργέ 
 
Η Γενική Συνέλευση του Δικηγορικού Συλλόγου Θήβας που συγκαλέσθηκε την 
21η Ιουλίου 2022  
Αποφάσισε ομόφωνα να προβεί σε κάθε ενέργεια  για την αναβάθμιση του 
ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΘΗΒΑΣ 
 
Κύριε Υπουργέ εν όψει και της σημερινής συνάντησης σας με τον Δήμαρχο 
Θήβας ενώνουμε τις φωνές μας  με όλους τους πολίτες όλους τους Θηβαίους 
να αναβαθμίσετε και να επανδρώσετε όπως αξίζει το Γ. Νοσοκομείο Θήβας. 
Σε μια πόλη την Θήβα όπου υπάρχουν γυναικείες φυλακές του Ελαιώνα  με 
400  κρατούμενες, με δομή φιλοξενίας, με  τροχαία ατυχήματα, με στρατό, 
καθίσταται ΑΝΑΓΚΑΙΟ  ΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΘΗΒΑΣ ΝΑ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΤΕΙ. ΚΑΙ 
ΝΑ ΓΙΝΕΙ ΠΡΟΤΥΠΗ ΙΑΤΡΙΚΗ  ΜΟΝΑΔΑ.  
θεωρούμε ότι θα προβείτε σε όλες τις ενέργειες για αυτό.  
Είμαστε στην διάθεση σας. 
Ευχαριστούμε εκ των προτέρων. 
  
Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΟΥ ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΘΗΒΑΣ 
  
ΣΩΤΗΡΙΑ ΜΑΝΑΡΑ ΜΑΥΡΑΚΗ 
  

 

 




